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W związku z nieprawdziwymi komunikatami, które pojawiają się w internecie na temat wycinki 25 drzew

na plantach Dębnickich, informujemy, że nie zostaną one wycięte w takiej liczbie. Krakowski MPEC, w

ramach planowanej modernizacji sieci ciepłowniczej, wnioskował o usunięcie trzech drzew i krzewów, na

co otrzymał pozwolenie. Są one posadzone na trasie ciepłociągu w okolicy ul. Monte Cassino.
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